
SUNDSSTRANDS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

 

Sundsstrands samfällighetsförening  

Protokoll styrelsemöte 

Tid: 22-03-23 kl. 18:30-19:30  

Plats: Digitalt via Teams.  

 

Närvarande:  

Ordinarie ledamöter:  

Sara Ejnell Svensson (ejnell.svensson@gmail.com)  

Per Böe (per.boe@telia.com) 

Henrik Balkander (henrikbalkander@gmail.com)  

Jan-Ove Lundqvist (janove_l@icloud.com)  

Michael Dahlström (michael.dahlstrom@icloud.com) 

Suppleanter:  

Glenn Josefsson (glenn.josefsson@gibon.se) 

Lena Bohlin (lena.k.bohlin@gmail.com) 

Dagordning 

1. Ordförande öppnar sammanträdet 

2. Sekreterare  

Henrik är sekreterare. 

3. Val av justeringsman 

Styrelsen beslutar att välja Glenn till justeringsman. 

4. Godkännande av föregående mötes protokoll 

Styrelsen godkänner föregående mötesprotokoll utan anmärkningar.  

5. Fastställande av dagordning 

mailto:ejnell.svensson@gmail.com
mailto:per.boe@telia.com
mailto:henrikbalkander@gmail.com
mailto:janove_l@icloud.com
mailto:michael.dahlstrom@icloud.com
mailto:glenn.josefsson@gibon.se
mailto:lena.k.bohlin@gmail.com


Styrelsen godkänner dagordningen. 

6. Ekonomi 

Vi har per den 23/3-2022 509381,4 sek på kontot.  

Budget, genomgång av budget 2022 samt långsiktig budget. Båda kommer visas och 

redovisas på årsmötet.  

Styrelsen godkänner Pers rapport ang ekonomi samt Henriks redovisning av 

budget/långsiktig budget. 

7. Fartsänkande åtgärder i området. 

Inga nya uppgifter har inkommit från arbetsgruppen.   

8. Betesmarken 

Vi inväntar mer information från kommunen. 

9. Motion 

Styrelsens förslag är att årsmötet skall godkänna motionen.   

Motion till Sundsstrands Samfällighetsförenings årsstämma 2022. 

 

På Västra Sundsskogsvägen 32-43 finns det 88 Bostadsrättslägenheter, vilka skulle få en 

betydligt kortare gångväg ned till stranden om en ny gångstig iordningsställdes. 

Som det nu är får vi gå en extra omväg för att komma till stranden, denna nya gångstig 

skulle även minska gångtrafiken för de boende på Kastetvägen. 

Förslaget från mig är att stigen skulle gå ifrån gästparkeringen på Sunds Terrasser 1 och ned 

till trädet där repgungan hänger. 

En arbetsgrupp kunde i så fall bildas och arbeta fram ett förslag om sträckning och 

utförande. 

 

 

Ove Karlsson 

Ordf. BRF Sunds Terrasser 1 

10. Adresser från lantmäteriet 

Styrelsen har nu en uppdaterad förteckning av vem som äger vilken fastighet.  



11. Uddevalla energi 

Inget nytt att tillföra till protokollet.  

12. Årsmötet, fika, lokal. 

Styrelsen beslutar att Henrik skickar ut påminnelse att anmäla sig till Årsmöte. Sara 

lägger upp budget 2022 på hemsidan. J-O fixar fikat.  

13. Övriga frågor. 

14. Nästa styrelsemöte. 

Årsmötet.  

  

Sara Ejnell Svensson Ordförande____________________ 

Glenn Josefsson Justeringsman  ___________________ 

Henrik Balkander Sekreterare ____________________ 

 


